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Pedagogická fakulta MU                                 Zápisy ze zasedání AS PdF MU – ak. r. 2019/2020  

Č. j.: MU-IS/105712/2020/1183900/PdF-1 

 

Zápis z 6. zasedání AS PdF MU  

ze dne úterý 5. května 2020  

(od 14:00, zasedací místnost děkanátu, Poříčí 7) 

 

Přítomni:     

Komora akademických pracovníků:   

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.   

Mgr. Helena Durnová, Ph.D.    

Mgr. Iva Frýzová    

doc. Mgr. Petr Hala, Ph.D. et Ph.D.   

Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D. 

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D.  

PhDr. Hana Peloušková, Ph.D. 

Mgr. Marcela Poučová, Ph.D.    

RNDr. Hana Svobodová, Ph.D.  

Mgr. Jiří Šibor, Ph.D. 

Mgr. Jaroslav Vrbas, Ph.D.  

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D.  

 

Studentská komora:     

Bc. Tereza Břicháčková 

Bc. et Bc. Eliška Hegerová 

Mgr. et Mgr. Lucie Honzírková 

Mgr. Zuzana Szabó Lenhartová 

Terezie Otrubová 

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková 

Mgr. František Trapl 

Mgr. Ondřej Zabloudil Pechník 

Bc. Veronika Pšenáková 

 

 

 

(přítomno celkem 21 senátorek a senátorů)

 

Omluveni:  

Petr Dušek 

Bc. Petr Ostrý 

 

Hosté: 

doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D. – děkan  

prof. PhDr. Mgr. Tomáš Janík, Ph.D. – proděkan pro výzkum a akademické záležitosti 

PhDr. David Kroča, Ph.D. – proděkan pro magisterské studium a záležitosti studentů 

PhDr. Mgr. Helena Vaďurová, Ph.D. – proděkanka pro kvalitu a strategii 

Mgr. Zdeněk Janík, M.A., Ph.D. – proděkan pro internacionalizaci 

doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D. – proděkan pro bakalářské studium a přijímací řízení  

doc. PhDr. Mgr. Simona Koryčánková, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a vnější vztahy 

Mgr. Bc. Daniela Němcová – tajemnice 

Ing. Eduard Hoffman – ekonom analytik 

Mgr. Jan Šplíchal – vedoucí sekretariátu děkana 

Mgr. Martina Lužná – koordinátorka pro kvalitu 

Mgr. Bc. Alexandra Peschlová – vedoucí ekonomického oddělení 
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Zapisovatel:  

Karel Doleček 

 

Návrh programu zasedání senátu: 

1. Schválení programu 6. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2019/2020 

2. Schválení zápisu z 5. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2019/2020 

3. Projednání návrhů přeměn studijních oborů na studijní programy  

a. návrh přeměny bakalářského studijního programu Vychovatelství 

b. návrh přeměny bakalářského studijního programu Učitelství praktického vyučování 

c. návrh přeměny doktorského studijního programu Speciální pedagogika a jeho 

anglické mutace Special Education 

d. návrh přeměny doktorského studijního programu Teorie výtvarné a galerijní 

pedagogiky a jeho anglické mutace Theory of Art and Gallery Education   

4. Schválení Zprávy o hospodaření PdF MU za rok 2019 

5. Schválení Výroční zprávy o činnosti PdF MU za rok 2019 

6. Schválení Strategických cílů PdF MU na rok 2020 

7. Schválení zástupců AS PdF MU v Přijímací komisi 

8. Doplňující volba členky/člena obvodní volební komise 

9. Představení harmonogramu voleb do AS PdF MU pro období 2021-2023 

10. Různé 
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Z důvodu opatření vlády a vedení Masarykovy univerzity v souvislosti s pandemií koronaviru 

COVID-19 proběhlo jednání online s využitím platformy MS Teams. Hlasování byla realizována 

v Informačním systému MU a protokoly z hlasování jsou přílohou tohoto zápisu. Veřejnost měla 

k jednání přístup skrze odkaz na přímý přenos včetně možnosti klást dotazy. 

 

1. Schválení programu zasedání 6. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2019/2020 
Předseda Akademického senátu PdF MU M. Adam uvítal přítomné senátory, senátorky, 

zvané hosty i veřejnost a zahájil 6. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2019/2020. 

Jednání bylo zahájeno jako usnášení schopné v počtu 21 senátorů a senátorek. 

Předseda informoval přítomné, že zástupce fakulty v AS MU, docent Šíp, na svou funkci 

rezignoval a na uvolněný mandát nastoupil jako první náhradník v pořadí člen fakultního 

senátu, Martin Vrubel. 

Předseda zopakoval technické instrukce k vedení jednání a hlasování.  

Jako skrutátory pro dané zasedání navrhl předseda Adam senátorku Sedlákovou a senátora 

Lolloka, kteří s návrhem souhlasili, jiné návrhy nebyly podány.  

 

AS PdF MU schvaluje návrh na skrutátory 6. zasedání v akademickém roce 2019/2020: sen. 

Marek Lollok a sen. Markéta Sedláková. 

Pro: 20, proti: 0, zdržel se: 1 

 

 

Předseda Adam: představil program jednání, nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 

AS PdF MU schvaluje program 6. zasedání v akademickém roce 2019/2020 v předloženém 

znění. 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

2. Schválení zápisu z 5. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2019/2020 

Předseda Adam: Senátor Vrubel zaslal několik formulačních upřesnění ohledně vyjádření 

za Ekonomickou komisi. V seznamu přítomných senátorů nedopatřením chybělo jméno 

senátora Šibora. Připomínky byly do zápisu zapracovány.  

Senátorka Hegerová: senátorce Honzírkové chybí jeden druhý Mgr. titul.  

Předseda Adam: omlouvá se senátorce Honzírkové, bude to opraveno. 

 

AS PdF MU schvaluje zápis z 5. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2019/2020. 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

3. Projednání návrhů přeměn studijních oborů na studijní programy 

Předseda Adam: Máme před sebou návrh přeměny 4 programů. Vzhledem k mimořádné 

technické situaci dnes nebyli k jednání přizváni garanti programů, ale byli požádáni o 

písemné vyjádření; ta byla vložena do dokumentového úložiště mezi podklady. Vyjádření za 

program Praktické vyučování bylo technickým nedopatřením do IS vloženo až dnes, 

omlouvá se za zpoždění.  

 

a) Návrh přeměny bakalářského studijního programu Vychovatelství 

Předseda Adam: požádal proděkanku Vaďurovou, aby případně krátce jednotlivé programy 

uvedla.  
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Proděkanka Vaďurová: Vychovatelství spadá pod regulované profese, katedra byla tedy 

při proměně vázána rámcem MŠMT. Doktorka Kurowski jakožto garantka spolupracovala 

s několika katedrami na přípravě specializací studijního programu, což je postup, který 

vedení fakult velmi oceňuje.  

 

b) Návrh přeměny bakalářského studijního programu Učitelství praktického 

vyučování 

Proděkanka Vaďurová: tento studijní program je atypický mezi našimi programy v tom, 

že již po absolvování bakalářského stupně studia mohou absolventi působit v praxi jako 

mistři odborného výcviku. Spolupráce probíhá především s katedrou pedagogiky a 

psychologie. Garant se vypořádával s připomínkami z hodnotící schůzky. 

Senátor Vrubel: přijde mu, že v programu je málo speciální pedagogiky, protože v cílové 

skupině studentů programu budou speciální pedagogové jistě zastoupeni. Čeho se případně 

týkaly ty poznámky z hodnotících schůzek? 

Proděkanka Vaďurová: ze strany vedení fakulty se vedla diskuze o gradaci navazujících 

předmětů. S hodnotitelem pak například o zahraniční spolupráci.  

 

c) Návrh přeměny doktorského studijního programu Speciální pedagogika a jeho 

anglické mutace Special Education 

Proděkan T. Janík: změna respektuje fakultní přístup k DSP. Ten spočívá v tom, že mělo 

dojít k posílení metodologické stránky, zde vyřešeno přidáním jedné metodologie. Bylo 

řešeno nástupnictví v horizontu zhruba čtyř let na pozici garanta, jmenovitě v tom figurovalo 

jméno docenta Pančochy. Do oborové rady byl přizván zahraniční odborník. Program také 

nově obsahuje zahraniční stáž. 

Senátorka Pšenáková: upozornila na překlep v úvodu podkladů k DSP. 

Koordinátorka Lužná: děkuje, bude opraveno. 

 

 

d) Návrh přeměny doktorského studijního programu Teorie výtvarné a galerijní 

pedagogiky a jeho anglické mutace Theory of Art and Gallery Education 

Proděkan T. Janík: nejedná se o úzce didakticky profilovaný program. Má širší zaměření i 

do historie umění což zvyšuje možnosti uplatnění. Také byla posílena mezinárodní stránka. 

Kolegové jsou si vědomi potřeby usilovat o další projekty a budou podávat projekt do 

nadcházejícího vyhlášení TA ČR. 

 

Výsledky hlasování tohoto bodu jsou součástí Přílohy 1.  

 

4. Schválení zprávy o hospodaření PdF MU za rok 2019 

Předseda Adam: pravidelná záležitost, bylo již projednáno s vedením kateder.  

Děkan Němec: zmíní jen jednu věc a pak předá slovo. Zpráva se zabývá i růstem platů. Je si 

vědom jistého dluhu vůči neakademickým pracovníků. Je také rád, že se dařilo lépe čerpat 

stipendijní fond.  

Vedoucí ekonomického oddělení, Ing. Peschlová: historicky nejvyšší výnosy. 180 milionů 

byl příjem na vzdělávací činnost, hospodářský výsledek je zhruba 1 155 00 Kč. 10 % z toho 

se odvádí na rektorát, 90 % do FRIM. Nejvyšším výdajem jsou samozřejmě mzdy. 

Tajemnice Němcová: výrazný rozdíl mezi průměrnými mzdami akademických a 

neakademických pracovníků vznikl díky projektu P na udržení stability mzdy akademických 

pracovníků; částky se vyplácely rovnou do mezd. Budeme se snažit ten rozdíl postupně 

srovnávat. 
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AS PdF schvaluje Zprávu o hospodaření PdF MU za rok 2019. 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0 

 

5. Schválení Výroční zprávy o činnosti PdF MU za rok 2019 

Předseda Adam: doplnění zprávy o hospodaření jakožto druhého pohledu na uplynulý rok.  

Děkan Němec: poděkoval těm, kteří se v uplynulém roku podíleli na všem, co se na fakultě 

odehrálo, je to opravdu dlouhý seznam.   

Proděkanka Koryčánková: zpráva má svou stálu strukturu, bylo velmi náročné vybrat ty 

hlavní akce mezi tím vším, co se na fakultě děje. Jsou rádi za všechno, co se odehrává.  

Senátorka Svobodová: kdo tu zprávu zpracovává, jak probíhá sběr informací pro zprávu? 

Sama neví, kdy a kam takové informace posílat a ve zprávě za jejich katedru chybí ocenění 

docenta Hofmanna od MŠMT. Druhá věc, proč tato zpráva není na webu fakulty, měli 

bychom se tím určitě pochlubit.  

Proděkanka Koryčánková: vedoucí pracovišť jsou informováni, že o akcích a událostech 

na jejich pracovištích průběžně informujeme a mají je tedy nahlašovat. Zprávu dáváme 

dohromady z tohoto archivu.  

Vedoucí sekretariátu Šplíchal: zprávy se dají najít pod záložkou O nás – Důležité 

dokumenty. 

Děkan Němec: děkuje za dotazy, ocenění docenta Hofmanna samozřejmě doplní. Jedním ze 

vstupů je také IS, nebuďme tedy přehnaně skromní a vykazujme své osobní úspěchy.  

Senátokra Lenhartová: v sekci o studentské komoře je několik chyb ve funkcích, titulech a 

jménech. Kam se s nimi má případně obrátit? 

Proděkanka Koryčánková: moc se za to omlouvá a bude ráda za doplnění, sama se na to 

ještě znovu podívá.  

Senátor Vrubel: ve zprávě je zmíněn Kafinet. Víme už jak se mu v uplynulém roce dařilo? 

Proděkanka Koryčánková: s provozavatelem průběžně jednají o změnách v sortimentu a 

otevírací době a zatím vždy se jim podařilo najít uspokojivé řešení.  

Tajemnice Němcová: nájemní smlouva je stále platná, v této chvíli je provoz přerušen, ale 

předpokládáme obnovení omezeného provozu již brzy. 

Senátor Vrubel: máme nějakou informaci o tom, jak jim to vychází ekonomicky? 

Tajemnice Němcová: zatím jen z rozhovorů s provozním. Má to samozřejmě svou 

cykličnost – zahájení roku je lepší, zkouškové období znamená pokles tržeb. Celkově jsou 

zatím spokojeni.   

 

 

AS PdF schvaluje Výroční zprávu o činnosti PdF MU za rok 2019.  

Pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0, nehlasoval: 1 

 

6. Schválení Strategických cílů PdF MU na rok 2020 

Předseda Adam: výhled do dalšího roku na základě gescí jednotlivých proděkanů a dalších 

oblastí. Tyto cíle již prošly Vědeckou radou a získaly její podporu.  

Děkan Němec: cíle byly plánovány ještě před vypuknutím aktuální pandemické situace a 

není jisté, že se nám všechny cíle podaří naplnit, například v oblasti internacionalizace, kde 

není aktuálně možné realizovat spolupráce. Chceme například sjednotit podmínky pro přijetí 

do magisterského studia, věnovat se studentským spolkům, inovovat oblast státní závěrečné 

zkoušky – zkouška z oboru spolu s pedagogicko-psychologickým základem. Aktualizujeme 

pokyn děkana k realizaci závěrečných prací – hloubková kontrola závěrečných prací 

odhalila na fakultě určitý počet plagiátů, budeme se tím dále zabývat. Podíváme se na 

využívání poslucháren, odstraňování překážek studijní neúspěšnosti, další budování 
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doktorandské školy – sdílení napříč studijními programy. Máme dluh k marketingové 

strategii, chceme se jí více věnovat a samozřejmě také třetí roli univerzity. 

Senátor Najvar: v médiích vidíme různé scénáře toho, jak se bude pandemická situace 

vyvíjet a samozřejmě nelze nic předvídat s jistotou. Je nějaký způsob, jak by se fakulta 

mohla připravit na případně omezený podzimní semestr? 

Děkan Němec: snaží se to směřovat tak, abychom se co nejdříve mohli vrátit do normálnho 

režimu. Samozřejmě to bude těžké, ale věřím, že se to podaří. 

Senátorka Lenhartová: chtěla by ocenit body 3 a 4 v rámci první části – plán modifikace 

SZZ, pokud to bude vhodné, rádi budou v tomto procesu zapojeni, také v bodě 5. 

Děkan Němec: ty body, které byly zmíněny, jsou pro fakultu klíčové a bude jedině rád, 

pokud v nich bude mít podporu a zapojení studentů. 

Senátorka Svobodová: z čeho vychází ona doměnka, že závěrečné práce jsou nekvalitní? 

Plagiáty se jistě objevují všude. Proč příklon ke kvalitativnímu výzkumu ? Na jejich katedře 

jsou zaměřeni na kvantitativní výzkum.  

Děkan Němec: rozhodně to není zamýšleno tak, že by všechna pracoviště odváděla svou 

práci špatně. Ale počet plagiátů je fakt a nevycházíme z toho dobře. Podle něj je na místě 

nabízet opatření a bude na pracovištích, jak se k tomu postavit. Letos chtějí připravit kurz 

pro studenty, který je seznámí se základy citací, etické práce se zdroji a podobně. Pokud by 

na to katedry navázaly vlastními tipy, určitě by to jen pomohlo. 

Senátorka Svobodová: nabízí své zkušenosti z diplomových dnů, rádi budou zapojeni. 

Děkan Němec: nabízí se i otevření otázky, jaký je vlastně smysl závěrčných prací a jak k 

nim přistupovat. 

 

AS PdF schvaluje Strategické cíle PdF MU na rok 2020. 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

7. Schválení zástupců AS PdF MU v Přijímací komisi 

Předseda Adam: každoroční delegace zástupců AS do komise pro výsledky příjímacích 

zkoušek. Nevíme bohužel, kvůli situaci, přesně v jakém formátu a kdy bude tato komise 

zasedat, informace teprve přijdou ze strany studijního oddělení. Komise stanovuje hranici 

pro přijetí. Teoreticky na ni navazuje rektorátní komise pro odvolání, ale ta se sešla za 

posledních několik let jen jednou. Předseda Adam navrhuje, aby bylo zastoupení AS 

v komisi obdobné, jako vloni: on a sen. Szabó Lenhartová; jako náhradnice oslovil letos sen. 

Durnovou a Břicháčkovou (souhlasily). Hlasování proběhne o všech najednou. 

Proděkan Káňa: poděkoval za vyslání zástupců do této komise.  

Vedoucí studijního oddělení Šimík: Zdravím všechny senátory, nepokládám dotaz, ale 

chci k tématu říci, že první přijímací komise by měla zasednout v čase mezi 8. a 15. 

červencem (pomaturitní studium). Druhé zasedání přijímací komise bude následovat až po 

přijímacích zkouškách uchazečů o studium v NMgr programech, tj. přibližně v polovině 

září. 

 

AS PdF schvaluje návrh, aby se členy Přijímací komise za AS PdF MU stali: doc. Mgr. 

Martin Adam, Ph.D. a Mgr. Zuzana Szabó Lenhartová. Jako náhradnice byly schváleny 

Mgr. Helena Durnová, Ph.D. a Bc. Tereza Břicháčková. 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se:  
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8. Doplňující volba členky/člena obvodní volební komise 

Předseda Adam: blíží se volby pro další funkční období Akademického senátu. Jedna 

zástupkyně studentů v komisi ukončila své studium a je tedy potřeba najít nového člena. 

Komise se skládá z předsedy, dvou akademiků a dvou studentů, nikdo z nich nesmí 

kandidovat do senátu. Předsedou je doktor Hodis, členkami doktorka Fialová, doktorka 

Vonková a magistra Machálková. Oslovil studentskou komoru, aby se pokusila najít 

zájemce. Předsedkyně Szabó Lenhartová navrhla studenta Ondřeje Linga, jehož motivační 

medailonek je v podkladech. Ondřej Ling s návrhem souhlasil.  

 

Počet odevzdaných hlasů: 21 

Možnost A (Ondřej Ling): 21 

 

AS PdF MU schvaluje návrh, aby se novým členem obvodní volební komise PdF MU stal 

Ondřej Ling (469592). 

 

9. Představení harmonogramu voleb do AS PdF MU pro období 2021-2023 

Předseda Adam: podle předpisů harmonogram voleb vyhlašuje předseda AS do 30. září. 

Učiní tak ve spolupráci s Volební komisí a s Legislativní komisí. Dnes chce seznámit senát 

s navrženým harmonogramem, který vychází z harmonogramu posledních voleb. 

Harmonogram je součástí podkladů pro zasedání. Proběhne klasicky elektronicky a také 

proběhne setkání akademické obce s kandidáty.  

 

 podávání návrhů na kandidáty: 14. 10. – 30. 10. 2020 do 12:00 hod 

 zveřejnění kandidátů do voleb: 2. 11. 2020 

 datum a místo konání voleb: volby se uskuteční elektronicky v aplikaci E-volby IS 

MU v termínu 9. 11. – 14. 11. 2020 

 setkání členů akademické obce s kandidáty: 10. 11. 2020 

 oficiální vyhlášení výsledků voleb: 16. 11. 2020 

 

Senátor Najvar: ve stejném obobí budou probíhat volby do AS MU, zatím harmonogram 

není znám, protože se bude komise teprve scházet. Nemusíme se na něj vázat, ale může být 

užitečné je mezi sebou nějak sladit. 1. září vstoupí do platnosti novela, která agendu 

univerzitních voleb přesune z obvodních volebních komisí na tu univerzitní. Způsob 

spolupráce se bude teprve řešit.  

Předseda Adam: předpokládá, že se tyto nejasnosti ještě dojasní do září a případně sladí. 

 

AS PdF projednal návrh harmonogramu voleb do AS PdF MU pro období 2021-2023. 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se:  

 

 

10. Různé 

a. Předseda Adam: předběžné návrhy termínů zasedání v příštím akademickém roce: 

6. 10. 2020 

3. 11. 2020 

1. 12. 2020. 

Ustavující zasedání nového senátu musí proběhnout dle Volebního řádu do 21. 1. 

2021. zatím zvažuje 12. 1. nebo 19. 1., ale může se to ještě změnit. 
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b. Od 1. 7. 2020 přibude na naší univerzitě (staronová) jako desátá v pořadí fakulta 

Farmaceutická. 

 

c. Na včerejším zasedání AS MU byl senátor Vrubel zvolen do Ekonomické komise 

AS MU.  

Senátor Vrubel: v rámci svého jmenování do EK AS MU chtěl nabídnout 

spolupráci, kdyby měl kdokoliv podněty.  

 

 

d. Senátor Vrubel: Narazil na metodický list studijního odboru RMU z roku 2020. 

V něm se uvádí, že MU silně preferuje elektronickou podobu SZZ a rád by věděl, jak 

se k tomu staví vedení fakulty. 

Děkan Němec: situace se neustále mění. Rozhodli se rozeslat anketu mezi 

pracoviště. 9 pracovišť hlasovalo pro prezenční variantu zkoušek. Hybridní (hlavně 

prezenční s doplněním online) chce 7 pracovišť. Pro distanční se vyslovilo 1 

pracoviště. Existuje univerzitní komise a několik manuálů, jak přistupovat 

k distančnímu zkoušení. Fakulta bude zajišťovat školení pro ty pracovníky, kteří o to 

mají zájem, aby vše mohlo proběhnout podle regulí.  

 

Předseda Adam: rád by poděkoval všem senátorům a senátorkám za spolupráci napříč 

celým akademickým rokem. Děkuje vedení a hostům za účast na zasedáních. Také 

vedoucímu sekretariátu děkana Janu Šplíchalovi za technickou podporu a Karlu Dolečkovi 

za několikaletou práci v roli asistenta předsedy AS PdF MU a pořizování zápisů.  

 

Další příspěvky k bodu Různé nebyly vzneseny.  

 

Předseda Adam poděkoval všem zúčastněným a ukončil zasedání. 

 

 

 

 

Zapsal: Karel Doleček, dne 5. 5. 2020 

 

Schválil: doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D., předseda AS PdF MU, v Brně, dne 14. 5. 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.  

předseda AS PdF MU 
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Usnesení z 6. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2019/2020 

 AS PdF MU schvaluje návrh na skrutátory 6. zasedání v akademickém roce 2019/2020: 

sen. Marek Lollok a sen. Markéta Sedláková. 

 AS PdF MU schvaluje program 6. zasedání v akademickém roce 2019/2020 

v předloženém znění. 

 AS PdF MU schvaluje zápis z 5. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2019/2020. 

 AS PdF MU Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny 

bakalářského studijního programu Vychovatelství a doporučuje jej ke schválení Vědecké 

radě Pedagogické fakulty MU. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny bakalářského 

studijního programu Učitelství praktického vyučování a doporučuje jej ke schválení 

Vědecké radě Pedagogické fakulty MU. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny doktorského 

studijního programu Speciální pedagogika a doporučuje jej ke schválení Vědecké radě 

Pedagogické fakulty MU. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny doktorského 

studijního programu Special Education a doporučuje jej ke schválení Vědecké radě 

Pedagogické fakulty MU. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny doktorského 

studijního programu Teorie výtvarné a galerijní pedagogiky a doporučuje jej ke 

schválení Vědecké radě Pedagogické fakulty MU. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny doktorského 

studijního programu Theory of Art and Gallery Education a doporučuje jej ke schválení 

Vědecké radě Pedagogické fakulty MU. 

 AS PdF schvaluje Zprávu o hospodaření PdF MU za rok 2019. 

 AS PdF schvaluje Výroční zprávu o činnosti PdF MU za rok 2019. 

 AS PdF schvaluje Strategické cíle PdF MU na rok 2020. 

 AS PdF schvaluje návrh, aby se členy Přijímací komise za AS PdF MU stali: doc. Mgr. 

Martin Adam, Ph.D. a Mgr. Zuzana Szabó Lenhartová. Jako náhradnice byly schváleny 

Mgr. Helena Durnová, Ph.D. a Bc. Tereza Břicháčková. 

 AS PdF MU schvaluje návrh, aby se novým členem obvodní volební komise PdF MU stal 

Ondřej Ling (469592). 

 AS PdF projednal návrh harmonogramu voleb do AS PdF MU pro období 2021-2023. 
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Příloha 1 – Projednávání návrhů přeměn studijních oborů na studijní progarmy 

 

Projednávání návrhů přeměn studijních oborů na studijní programy 

 

 Název SP Typ a forma SP Garant SP 

1 

Vychovatelství 

Bakalářský, 

kombinovaný 

Mgr. et Mgr. Martina 

Kurowski, Ph.D. 

2 
Učitelství praktického vyučování 

Bakalářský, prezenční, 
kombinovaný 

PhDr. Jan Válek, 
Ph.D. 

3 

Speciální pedagogika 

Doktorský, prezenční, 

kombinovaný 

Prof. PhDr. Marie 

Vítková, CSc. 

4 
 Special Education 

Doktorský, prezenční, 
kombinovaný 

Prof. PhDr. Marie 
Vítková, CSc. 

5  

Teorie výtvarné a galerijní pedagogiky 

Doktorský, prezenční, 

kombinovaný 

Prof. PaedDr. Radek 

Horáček, Ph.D. 

6  
Theory of Art and Gallery Education 

Doktorský, prezenční, 
kombinovaný 

Prof. PaedDr. Radek 
Horáček, Ph.D. 

 

1. Vychovatelství 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity souhlasí s návrhem přeměny studijního 

oboru Vychovatelství (bakalářský, kombinovaný) na studijní program Vychovatelství (bakalářský, 

kombinovaný) předloženým dne 5. května 2020 děkanem Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity a 

doporučuje jej Vědecké radě Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity ke schválení. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny bakalářského studijního 

programu Vychovatelství a doporučuje jej ke schválení Vědecké radě Pedagogické fakulty MU. 

 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

2. Učitelství praktického vyučování 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity souhlasí s návrhem přeměny studijního 

oboru Učitelství praktického vyučování (bakalářský, prezenční, kombinovaný) na studijní program Učitelství 

praktického vyučování (bakalářský, prezenční, kombinovaný) předloženým dne 5. května 2020 děkanem 

Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity a doporučuje jej Vědecké radě Pedagogické fakulty 

Masarykovy univerzity ke schválení. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny bakalářského studijního 

programu Učitelství praktického vyučování a doporučuje jej ke schválení Vědecké radě 

Pedagogické fakulty MU. 

 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 2. 

 

3. Speciální pedagogika 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity souhlasí s návrhem přeměny studijního 

oboru Speciální pedagogika (doktorský, prezenční, kombinovaný) na studijní program Speciální pedagogika 

(doktorský, prezenční, kombinovaný) předloženým dne 5. května 2020 děkanem Pedagogické fakulty 
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Masarykovy univerzity a doporučuje jej Vědecké radě Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity ke 

schválení. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny doktorského studijního 

programu Speciální pedagogika a doporučuje jej ke schválení Vědecké radě Pedagogické fakulty 

MU. 

 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

4. Special Education 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity souhlasí s návrhem přeměny studijního 

oboru Special Education (doktorský, prezenční, kombinovaný) na studijní program Special Education 

(doktorský, prezenční, kombinovaný) předloženým dne 5. května 2020 děkanem Pedagogické fakulty 

Masarykovy univerzity a doporučuje jej Vědecké radě Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity ke 

schválení. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny doktorského studijního 

programu Special Education a doporučuje jej ke schválení Vědecké radě Pedagogické fakulty 

MU. 

 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

5. Teorie výtvarné a galerijní pedagogiky 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity souhlasí s návrhem přeměny studijního 

oboru Teorie výtvarné a galerijní pedagogiky (doktorský, prezenční, kombinovaný) na studijní program 

Teorie výtvarné a galerijní pedagogiky (doktorský, prezenční, kombinovaný) předloženým dne 5. května 

2020 děkanem Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity a doporučuje jej Vědecké radě Pedagogické 

fakulty Masarykovy univerzity ke schválení. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny doktorského studijního 

programu Teorie výtvarné a galerijní pedagogiky a doporučuje jej ke schválení Vědecké radě 

Pedagogické fakulty MU. 

 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

 

6. Theory of Art and Gallery Education 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity souhlasí s návrhem přeměny studijního 

oboru Theory of Art and Gallery Education (doktorský, prezenční, kombinovaný) na studijní program 

Theory of Art and Gallery Education (doktorský, prezenční, kombinovaný) předloženým dne 5. května 

2020 děkanem Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity a doporučuje jej Vědecké radě Pedagogické 

fakulty Masarykovy univerzity ke schválení. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny doktorského studijního 

programu Theory of Art and Gallery Education a doporučuje jej ke schválení Vědecké radě 

Pedagogické fakulty MU. 
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Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 
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Příloha 2 – protokoly z online hlasování v aplikaci E-Volby v Informačním systému MU. 
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